
3_Protokoll_240904 

NÄRVARANDE  

Torbjörn Becker, ordförande 

Malin Oud, vice ordförande 

Anders Pedersen, ledamot 

Jenny Deschamps-Berger. ledamot 

Åsa Regnér, ledamot 

Katarina Tracz, ledamot 

Ingrid Wetterqvist, UD 

Jan Pettersson, kanslichef 

Helena Hede Skagerlind, utredningssekreterare 

Númi Östlund, utredningssekreterare 

Anna Florell, bitr. utredningssekreterare 

Malin Ahrne, utredningssekreterare 

Matilda Widell, kommunikationsansvarig 

Ravneet Singh, bitr. utredningssekreterare 

Arizo Karimi, utredningssekreterare 

Mikaela Person, praktikant 

Anna Bitic, praktikant 

FRÅNVARANDE  

Andreas Wladis, ledamot 

Staffan Lindberg. Ledamot 

Mats Hårsmar, bitr. kanslichef 

Expertgruppen för Biståndsanalys 

UD 2013:01 

Protokoll 

Onsdag 4 september kl. 13.00–16.00 

Karlavägen 100 A, plan 8 

sammanträdesrum Fänriken 

och digitalt 



3_Protokoll_240904 

1. MÖTET ÖPPNAS
Ordförande öppnade mötet. 

Tre nya medarbetare i kansliet presenterade sig: Arizo Karimi, anställd som 

utredningssekreterare, sedan den 1/9, på ett tvåårigt vikariat under Markus Burmans 

tjänstledighet.  Mikaela Person som gör praktik hos EBAs kansli under höstterminen. Anna Bitic 

som skriver sin masteruppsats under höstterminen, bihandledd av Númi Östlund på EBAs kansli.

Noterades: Andreas Wladis har lämnat skriftliga kommentarer på flera punkter. Dessa 
föredras vid respektive punkt. 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN

Dagordningen godkändes. 

3. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE MÖTE

Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

4. ADMINISTRATIVA FRÅGOR

4.1 PERSONALFRÅGOR

Se punkt 1. 

4.2 MÖTESDATUM 2025, REVIDERAT FÖRSLAG

Jan Pettersson och Anna Florell förslog reviderade mötesdatum för 2025. Datumen godkändes. 

4.3 ÖVRIGT

Jan Pettersson informerade om att EBA fått en utökad anslagskredit för 2025 på grund av att 

kansliets overheadkostnader tidigare höjts utan föregående avisering. Äskandet för 2025 har 

justerats uppåt med 1 000 000 kr. 

Jan Pettersson informerade om att kansliet upphandlat och skrivit avtal med en ny 

webbleverantör. 

5. INFORMATION

5.1 ÅTERRAPPORTERING

Jan Pettersson informerade om att EBA-rapporten on lokalisering av humanitärt bistånd 

webblanserades (med fokus på utländsk publik) den 13/6. 
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Jan Pettersson informerade om att han och Númi Östlund samtalat utifrån rapporten om 

förändringsteorier med SCB:s internationella sektion den 14/6. 

 

Jan Pettersson informerade om att han för EBAs räkning deltagit i tre sessioner under 

Almedalsveckan den 26-27/6. 

 

Jan Pettersson informerade om att han den 22/8 deltog i Global Festivals panelsamtal Går det att 

mäta kvalitet i svenskt bistånd? tillsammans med Jakob Granit, Sida, och Karolina Winbo, 

Läkarmissionen. 

 

Det svenska biståndets transparens (EBA 2024:04) publicerades i juni. Rapportförfattarna 

publicerade en debattartikel i Altinget den 9/8.  

 

Jan Pettersson informerade om ett samtal om myndighetsbistånd och presentation av EBA på 

Skatteverkets OPI-dag (Office for International Projects) den 28/8. 

 

Jan Pettersson gav en uppdatering om utredningen om småmyndighetsutredningen. 

Utredningen ska vara klar den 15/12. 

 

Jan Pettersson och Torbjörn Becker informerade om det kvartalsmöte som de hade tillsammans 

med ledningen för UD/IU den 14/8. 

 

Jan Pettersson informerade om att underlagsrapporten om Sidas resultatrapportering 

presenterats för UD, Sida och Riksrevisionen innan sommaren, att den nämnts i podden Kvartal i 

augusti, samt varit grund för ledare i SvD den 2/9 och samtal i P1-morgon den 3/9. 

6. ÖVRIGA VERKSAMHETSFRÅGOR FÖR 

INFORMATION, DISKUSSION ELLER BESLUT  

Expertgruppen diskuterade det rimliga antalet rapporter att ta upp till behandling och 

publiceringsbeslut per expertgruppsmöte. 

6.1 ÅTERRAPPORTERING 

Inga ärenden. 

7. Rapporter 

7.1 RAPPORT FÖR BESLUT: KATALYTISK KLIMATFINANSIERING  

I frånvaro av referensgruppsordförande Kim Forss presenterade Jan Pettersson slututkastet till 

rapport om katalytisk klimatfinansiering. Mötet efterfrågade vissa omdisponeringar av text samt 

en slutlig redaktionell genomgång. 

Beslut: Per capsulam-beslut om publicering kommer att tas när expertgruppen läst 

slutversionen, efter viss omarbetning med hänsyn tagen till gruppens synpunkter. 
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7.2 TILLDELNINGSBESLUT: MDPA  

Jenny Deschamps-Berger redogjorde för utlysnings- och bedömningsprocessen för 

upphandlingen av studien om Sidas multidimensionella fattigdomsanalys och 

bedömningsgruppens förslag till tilldelningsbeslut. 

Beslut: Att tilldela Tana Copenhagen ApS uppdraget. 

7.3 RAPPORTUTKAST FÖR DISKUSSION: REFORMAGENDAN, EN 

STARTRAPPORT  

Númi Östlund presenterade ett utkast till rapporten med efterföljande diskussion om innehåll 

och disposition. Ambitionen är att återkomma med rapport för beslut till oktobermötet. 

8. PROJEKTFÖRSLAG  

Inga ärenden. 

9. PROJEKTFÖRSLAG FÖR DISKUSSION  

Inga ärenden. 

10. ÖVRIGA PROJEKT, INFORMATION/BESLUT  

10.1 KOMMANDE SEMINARIER  

Helena Hede Skagerlind informerade om att studien om Sidas anti-korruptionsarbete kommer 

att lanseras i oktober. Det kommer också att hållas en workshop tillsammans med partner i 

Belgrad. 

Malin Ahrne informerade om att antologin om global hälsa planeras lanseras på en konferens 

den 3 december.  

10.2 INFORMATION/BESLUT  

Jan Pettersson informerade om att två tidigare beslutade utlysningar har fått reviderade 

skrivningar.  Nya skrivningar sänds ut för beslut per capsulam innan anbudsinbjudan går ut. 

Helena Hede Skagerlind informerade om processen med rapporten om CSO-stöd. Frågan tas 

upp på kommande sammanträde. 

Helena Hede Skagerlind informerade om att litteraturöversikten med DEval kring effektiviteten 

av kärnstöd och öronmärkt stöd till multilaterala organisationer kommer att färdigställas under 

november-december. Rapporten kommer publiceras av DEval. 
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11. MÖTET AVSLUTAS  


